
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och               PROTOKOLL NR 4/2016 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        
RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

Tid: onsdag 15 juni 2016 kl. 15.00 – 16.30 

 
Plats: Personalrum - Brännkyrkahallen 

 

Justerat: 2016-06- 
 

Dolores Back 

   

Susanne Qwist gick §5  

  

Ledamöter: 
Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Susanne Qwist DHR  ledamot 

Jan Delvert  RTP ledamot 

----------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 
Leif Holmgren HSO ledamot 

Robin Slätt  HSO ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Tjänstemän vid idrottsförvaltningen: 
Robert Sköld  Avdelningschef 

Maria Klavdianou-Lundell  Planerare 

Lennart Öström    Administratör 
Erik Odenlid  Sekreterare/enhetschef 

  

§ 1 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes 
  

§ 2 
Val av protokolljusterare 
Ordföranden Dolores Back samt Susanne Qwist utsågs att justera protokollet. 

 

§3 
Anmälan av ojusterade protokoll 
Protokollet från föregående möte blev justerat av Jan Delvert och ordföranden Dolores 

Back 

 

 



 

 

§4 
Presentation av tf. förvaltningschef Steinunn Á Håkansson 
Utgick då Steinunn Á Håkansson tyvärr inte kunde närvara 

 
 
§5 
Genomgång av nämndärenden inför idrottsnämndens sammanträde 17/5-
2016 
 

Avdelningschef Robert Sköld gick igenom och informerade om aktuella 

ärenden till idrottsnämndens sammanträde den 21/6 enligt nedan. 

--------------------------------------------------------------------------------------- 

1.                    Fastställande av dagordning. 

2. Anmälan av justerat protokoll från sammanträde 2016-05-17 

justerat den 2016-05-23 

3.  Justering av dagens protokoll – utseende av justerare. 

4. Anmälan av delegationsbeslut.    Anmäls på lista. Original finns i pärm. 

5. Övriga anmälningsärenden. 

A. Granskningsrapport Spånga Tennis och bordtennisklubb. Dnr 01.04/518/2016. 

B. Skrivelse om Hammarby bandys träningsmöjligheter på Zinkenstams IP.       Dnr 02.06.01.06/602/2016. 

C. Protokoll från funktionshindersrådets sammanträde 11/5-2016.                      

D. Medborgarförslag från H-by-V-by SDN, utegym. Dnr 03.01/627/2016 

6. Månadsrapport maj 2016. Dnr 01.02/312/2016.  

7. Taxor 2017. Dnr 02.03.03/580/2016. 

8. Anläggande av konstgräs, motorikbana med mera på Rågsveds bollplan - 

Reviderat inriktnings- och genomförandebeslut. Dnr 08.02.01/256-2015. 

9. Fullstor idrotthall vid Rödabergsskolan – Genomförandebeslut. Dnr 08.01.01/547/2015. 

10. Ny idrottshall på Västberga IP – Inriktningsbeslut. Dnr 08.01.01/1408/2015. 

11. Nybyggnad av dubbel idrottshall och 11-spels konstgräsplan vid Kämpetorpsskolan. Inriktningsbeslut. Dnr 

08.01.01/208-2016.  

12. Nybyggnation av en specialhall för gymnastik på Mälarhöjdens IP -  

Reviderat inriktningsbeslut. Dnr 411/286/2013. 

13. Ny idrottshall på Dalhagens BP – Utredningsbeslut. Dnr  08.02.01/605/2016. 

14. Granskning av Polska katolska barn- och ungdomsföreningen Emmaus.              Dnr 01.04/495/2016.. 

15. Ansökan om idrottsbonus. Bromma KFUM. Dnr 404/828/2014.  

16. Revisionens årsrapport 2015 för idrottsnämnden. Dnr 01.04/494/2016. 

17. Föreningslivets tillgång till gymnastiksalar. Dnr 03.01-577/2016. 

18.  Övernattning i Stockholms stad. Dnr 01.03/546/2016. 

19. Remissvar på Motion (2016:30) om tillträdesförbud till stadens simhallar. Dnr  

                   01.06/525/2016.  

20. Remissvar om nyanlända och asylsökande i Stockholms stad. Dnr 01.06/523/2016. 

21. Remissvar på Motion av Johanna Sjö (M) (2015:87) om demokratisäkra stöd till föreningar. Dnr 

01.06/597/2016. 

22. Övriga frågor. 

 

Ärende 7.  Rådet hade synpunkter på taxeärendet och undrade hur mycket taxan varit i 

Beckombergahallen innan förvaltningen tog över. Det framgår inte av taxeärendet då 

den då drevs i annan regi.  

 



 

 

Ärende 18.  Rådet vill till bevakningslistan föra upp om behov för funktionshindrade 

har beaktats vid urvalet ev. skolor lämpliga för övernattning. Ansvarig för detta Nils 

Ander Parasport Sweden. 

 
§5 
Omorganisation – framtida ansvarsfördelning mellan idrottsförvaltningen 
och Fastighetskontoret. 
 
Ett PM är tillsammans med FSK skrivet och inlämnat till SLK. Ingen respons alls på 

detta PM har hittills kommit. Grundtanken med omorganisationen är att renodla 

underhåller från det nuvarande förhållandet där FSK sköter det yttre underhåller och 

IDF det inre till att FSK skall stå för allt underhåll med vissa undantag såsom lås, larm 

och säkerhet. 

 
§6 
Balanslista åtgärder 
 
Då Mats Asplind tf. enhetschef för teknik ej kunde närvara bordlades punkten. 

 

Beslut: Punkten bordlades 

 

§7  

Genomgång av kvarvarande ärenden på bevakningslistan.  
 

Beslut: Bevakningslistan ingen förändring. Bordlades 

 
 

§8 
Övriga frågor 
 
Dolly informerade om att nästa möte med SGA fastigheter blir den 25/8 15 – 17 då 

träffar vi Lena Skogsberg.  Lokal ordnas av Lena.  

Arenatorget 1.  

 

Nästa möte med idrottsförvaltningen blir fredag den 26/8 13-15 idrottsförvaltningens 

lokaler Älvsjö. 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Dolly Back mötet. 

 

 

Erik Odenlid  

 

Sekreterare funktionshindersrådet 

 

Älvsjö 2016-05-17 
 



 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och STOCKHOLM GLOBE ARENA 
FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 
 

planeringsmöte/sammanträde samt studiebesök på Brännkyrkahallen  

 
Tid:        Onsdagen den 15 juni  2016 kl. 14:00 – 17.00 Studiebesök 14:00 – 15:00 för rådet, 

sammanträdet startar 15:00.  
 
Plats:         Tellusborgsvägen 10, 126 32 Hägersten, närmsta T bana Midsommarkransen)  

 

Studiebesöket är ordnat i överenskommelse med anläggningschef Lars Åke Ny.  Tel 50848545 Mobil 

076-1248178. Telefon till Brännkyrkahallen 076-825 10 28.  

Niklas Sundgren kommer att visa runt oss i hallen. Rundturen kommer att ta max 45 minuter. Det 

kommer att finnas fika i konferensrummet som är bokat till oss.  

Noteringar från rundvandring med FH rådet i Brännkyrkahallen 15/6-2016 

Med var Dolly, Eva, Janne, Susanne, Erik samt Lennart. 

Niklas Sundgren från hallen visade runt. 

 

Dessa noteringar är skrivna utifrån olika aspekter av funktionshinder.  

Barnperspektivet , kan jag som barn delta i aktiviteter ordnade i stadens lokaler? Kan jag få 

med mig mina nära och kära som publik? Kan jag, barnet, vara publik i de olika aktiviteterna? 

Kan funktions hindrade föräldrar låta sina barn delta i aktiviteter och själv hjälpa sina barn 

och vara närvarande? 

 

Funderingarna är naturligtvis de samma för den vuxne funktionshindrade ? 

Här tillkommer även funderingar kring angöring vid entrén fungerar det?  

Finns parkerings möjlighet ? Kommer jag uppför trottoarkanter? Finns hissar,ramper. 

duschmöjligheter med någon form av ledstråk att orientera sig efter? Krokar att hänga sina 

attiraljer även i höjd som passar om man lever sitt liv sittande? 

Finns toaletter som jag kan nå utan att jaga runt efter en vaktmästare som skall låsa upp? 

Hinner jag till toan eller är det för sent? 

Kan Besam öppnare  med medföljande dörröppningsdosa vara ett sätt att lösa problematiken 

med låsta RWC dörrar? Vi är medvetna om att detta inte är en heltäckande lösning men det 

kanske kan hjälpa en del brukare. Många funktionshindrade har dörröppnings automatik den 

fungerar på de flesta ställen inte specifikt på ett ställe.  

Nu håller idrottsförvaltningen på att lämna över ansvaret för lokalerna till Fastighets 

förvaltningen men för de funktions hindrade som vill nyttja stadens utbud av idrott är detta 

oerhört viktigt att det fungerar. Vi vill säga att det är en förutsättning för att kunna utföra delta 

idrottsaktivitet. 

 

Så här blev vårt facit från Brännkyrka hallen  

 

 

1. Utanför entrén till hallen finns handikapp parkeringar. Trottoaren är ca 15 cm hög den borde 

fasas ner.  Den är omöjlig att forcera själv som den ser ut idag.  Kan eventuellt göras i 

samband med dräneringsarbete på hallen som skall göras. Ansvarig GFK. Kontakt med GFK 

bör tas.  

2. Handikapparkeringarna utanför är inte tillräckligt många då de för det mesta används av 

boende i området – inte av besökande till hallen. Kontakt bör tas med parkerings 

övervakningen för att få lite fart på problemet/dvs kontroller av giltigt p-tillstånd. Samt se till 

att fler handikapp parkeringar byggs i området. 



 

 

3. Entréhallen - RWC är låst. Borde finnas anslag på dörren att den är låst och vem/hur man gör 

för att få den upplåst. 

4. Entréhallen – behov finns av tydligare information om att hiss finns.  Vilka lokaler man når 

med hjälp av den och var den är belägen. 

5. Entréhallen – här bör det skyltas om att rekommenderat omklädningsrum för personer med 

rörelsehinder är det i domarrummet. En fråga bara … 

a. -Vad händer om det är både domare och funktionshindrade som vill vara i lokalerna ? 

6. Vid rundturen konstaterades att så gott som alla taktilskyltar satt för högt för att kunna ”läsas” 

av rullstollsburna och lätt hittas av synskadade. 

7. RWC toalett som finns i domarrummet är inte utmärkt och skyltad.  

8. Låga krokar i omklädningsrummen saknas för de som inte kan stå upp. De bör monteras på ett 

säkert sätt bakvänt så andra besökare inte får krokarna i huvudet eller i ryggen.   

9. Kontrastmärkning saknas i omklädningsrum och på många andra ställen där det skulle 

behövas. 

10. Lilla hallen har inga funktionshinders entréer från insidans i anläggningen. Man är tvungen att 

gå runt arenan utomhus för att nå en entré. Denna ingång har en mycket hög tröskel – ramp 

saknas. Den enda ”ramp” som finns är egentligen till för att få in städmaskinen och används 

för att täcka ett hål i städrumsgolvet. 

11. ”Nöd utrymnings bommen” som är monterad  på dörren och används för att trycka upp dörren 

vid utrymning ut från lilla idrottshallen sitter för högt. Nödutrymningen är därför svår att 

använda. Lokalen används flitigt av gymnastikföreningen ”Solflickorna” 

12. Ingen RWC finns i lilla hallen. 

13. Nödutgången i källarplanet har hög kant då det annars rinner in vatten där pga. 

dräneringsproblem. Detta försvårar utrymning. Det är svårt at ta sig upp och ut från 

källarvåningen då det lutar rejält.  

14. Stora hallen används för matcher med publik. Här kommer man som rullstolsburen inte upp 

på läktaren. Än mindre till serveringen som vanligtvis ligger här. Ibland finns det en servering 

i entré hallen om man har tur …. 

15. Många goal ball turneringar går här. Men det är med svårighet andra funktionshindrade kan 

delta i idrottsfesten.  

16. I källaren finns lokaler för utövare av judo mfl kampsporter men här är det ingen idé att 

försöka komma in.  Själv är man kanske inte utövare men som förälder vill man kunna följa 

med sina barn men det går inte idag. 

 

 

För idrottsnämndens råd för funktionsfrågor. 

Susanne Qvist & Dolores Back 

 

 

 
 


